

**Rønnehegnet, afd. 9**  
**Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 07/04/2018**

---

Tilstede:

Inge-Lise Hansen – ILH  
Poul Hansen - PH  
Lone Jespersen – LJ  
Ole Nielsen – ON  
Robert Jensen – RJ  
Annette Rugg – AR  
Susanne Hald – SH  
Tenna Pedersen - TP  
Pia Manniche Sørensen - PMS

Fraværende:

Kopi:

Østjysk Bolig – ØJ m.fl.

Dagsorden:

- Ad. 1 Godkendelse af dagsorden
- Ad. 2 Godkendelse af referat
- Ad. 3 Varmemester indkaldes hvis nødvendigt
- Ad. 4 Beboerhenvendelser (kl. 18.30 - 19.00)
- Ad. 5 Østjysk Bolig
- Ad. 6 Opfølgninger af beslutninger
- Ad. 7 Post
- Ad. 8 Budget og regnskab
- Ad. 9 Kondirum
- Ad. 10 Fælleshus
- Ad. 11 Gæsteværelser
- Ad. 12 Aktiviteter
  - a. Børneklub
  - b. Onsdagsklub
  - c. Mandeklubben
- Ad. 13 Selskabsbestyrelse
- Ad. 14 Grundejerforening
- Ad. 15 Næste møde

Ad. 16 Evt.

Ad. 17

#### Godkendelse af dagsorden:

Godkendt

#### Godkendelse af referat:

Godkendt

#### Beboerhenvendelser:

Der har været en henvendelse vedrørende kondirum og leje af fælleshus.

#### Driftcenter

Vi ønsker fortsat besøg af Allan Overgaard, samt en fra Driftcenteret, så vi kan få svar på vores spørgsmål fra tidligere referater og vi undrer os over, at de ikke mødte op til vores møde d. 04-04-2018 som vi havde ønsket.

Vi afventer fortsat svar fra Allan Overgaard ang. mail sendt til ham fra John Lønskov.

På Havkærvænget mellem nr 58 og nr 60, stien ud mod den store sti bagved fælleshuset, er fliserne meget ujævne. Er det noget der kan blive kigget på?

#### Østjysk Bolig:

Vi ønsker fortsat besøg af Allan Overgaard, samt en fra Driftcenteret, så vi kan få svar på vores spørgsmål fra tidligere referater og vi undrer os over, at de ikke mødte op til vores møde d. 04-04-2018 som vi havde ønsket.

ON har pr. dags dato trukket sig fra bestyrelsen. 1. suppleant PH træder derfor ind på ONs plads i bestyrelsen, indtil der er afdelingsmødet i september 2018.

### Opfølgninger af beslutninger:

Intet

### Post:

Læst igennem

### Budget og Regnskab:

Hvad er status for vores gadebelysning? Kan vi få en opdatering på det? Det handler ikke om at vi ønsker helt ny belysning. Det handler om, at vi ønsker at have en bedre belysning der altid virker. Det gadelys vi har nu, virker ikke for godt. Det giver bebyggelsen et gult skær om aftenen og det slukker i tide og utide, somme tider afhængigt af vejret.

### Kondirum:

Pt er det bestyrelsen der fælles står for kondirummet. Derfor kan det kun lade sig gøre at få nøgle til kondirummet, ved henvendelse til bestyrelsen d. 1. onsdag i hver måned.

Hvilke aftaler er der i forhold til indbetalinger fra beboerne, til OJBA til leje af kondirum, samt depositum?

Følgende lejere skal have nøgledespositum retur:

Thomas Andreasen, Hkv 138  
Raul Rudolf Pocol Hkv 230.

### Fælleshus:

Der er lavet en plan over, hvordan borde og stole skal stå i Fælleshuset, efter endt udlejning. Planen er hængt op i Fælleshusets køkken.

Man kan leje forskellige ting i forbindelse med, at man lejer Fælleshuset:

- Prisen for at leje slushicemaskine bliver sat ned til 100kr pr. kammer.
- Prisen for at leje popcornmaskine, inklusiv korn, fedtstof og 25 kræmmerhuse 100kr.
- Prisen for at leje flødebollekastemaskinen er 50kr. Man skal selv medbringe flødeboller.

-Prisen for at lege pølsegrill er 100kr pr. grill.

Mht rengøring af maskinerne, så aftales det med ILH ved udlejning.

Går noget i stykker, så trækkes der fra det depositum man ligger, når man lejer Fælleshuset.

Vi skal finde en dag til rengøring af Fælleshuset.

#### Gæsteværelser:

Intet

#### Aktiviteter:

A Kreative dage/børneklub

OBS Ny dato! Der er Loppemarked lørdag d. 03-06-2018. OBS Ny dato!

B Onsdagsklubben

Intet

C Mandeklubben

Intet

#### Selskabsbestyrelsen:

Intet

#### Grundejerforeningen:

Der er årsmøde i Grundejerforeningen d. 19-04-2018.

Vi afventer fortsat svar fra Allan Overgaard ang. mail sendt til ham fra John Lønskov.

Næste møde:

Onsdag den 02-05-2018.

Evt.:

Vi har evalueret vores påskefrokost.

For referat: TP

Tilst den